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15-01-2024 14:14 -|9)v/h Erve: Dag allen, ik ben gebeld door de directeur van het COA dat
zij een intentieovereenkomst hebben gesloten de de VIGO groep. Daarmee start het proces dat we

hebben voorbereid nu ook formeel. Ik ben blij dat we de zorgvuldigheid die dit vraagt tot nu toe

hebben kunnen waarborgen. Deze week zal dynamisch zijn, ik hoop dat wij in ons proces recht zullen

doen aan alle belangen en die zorgvuldig zullen horen, wegen en besluiten. Tot vanavond!
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16-01-2024 15:47 -|))9)v/h Erve: brief Ampsenseweg is doorgespeeld aan de Stentor. Stentor
wil publiceren. Ik heb gevraagd nog te wachten. De verslaggever overlegt, maar ik kan niet

voorkomen dat ze snel gaan publiceren. Ik heb gezegd dat wij voor morgenochtend 09.00 uur

(persgesprek) geen vragen beantwoorden. Dat ons eerste belang was om de buurt als eerste te

informeren.

16-01-2024 16:13 - Dorique Kerkdijk: Dan krijgt de raad nu ook de informatie

16-01-2024 16:32 -[9)v/h Erve: Mail aan raad over ampsenseweg is verstuurd.

16-01-2024 16:49 -[))9)v/h Erve: De Stentor gaat publiceren en wacht niet tot
morgenochtend.

16-01-2024 17:03 -|)9)v/h Erve: Even hier melden als bellen is afgerond?

16-01-2024 17:04wnErvdg. oki. id van Al Is Lah gesproken. Sluit graag aan
bij bewonersbijeenkomst. Zij hebben ooit hun deel van het COA gekocht. Staat er positief tegenover

16-01-2024 17:12 -|:BEO is gebeld. Hebben vanavond DB overleg en laten
dan weten of ze er zaterdag zijn. De voorzitter was niet bereikbaar wel de secretaris. Voorzitter heeft

ook een persoonlijke brief ontvangen.

16-01-2024 17:21 -|}]|): IKL, LOV en parkmanagement gebeld. Waardering en steun voor
besluit.

16-01-2024 17:35 -|}: Reubezorg gebeld. Is positief. Vooral vragen over aantallen. Blij
met het belletje van ons.

16-01-2024 17:38|) Sven de Sotog (school op terrein van pactum)
gebeld. Hij kan geen contact krijgen met de vigo groep. Er zijn zorgen over of jongeren wel examen

kunnen doen. kun jij dat meenemenals je de vigo groep spreekt?

16-01-2024 17:40 -|)v/h Erve: Doe ik!

16-01-2024 17:42 -[9)v/h Erve: Staat uit bij Vigo

16-01-2024 17:50 -[)9)v/h Erve: Dag) 9}. Ik heb Management Pactum hier nu over
bericht. Zij nemen nu actie richting Sotog. Gr.Spa

17-01-2024 09:32 -|)}: Vz's Dorpsraden Gorssel en Eefde gebeld: Gorssel snapt het, Eefde
is absoluut niet blij en verwacht weerstand.

17-01-2024 20:10 - | I:Beste allen, ik was bezig met een bel rondje over de
doorstroom locatie Brummen, maar krijg verschillende geluiden. Ik heb nu jullie een mail gestuurd

met ook een bijlage wat er tzt geregeld moet worden indien wij zouden mee doen.

Es oe By ok 3 2e |meldde spreek de intentie uit en dan gaan we wel overleggen. Ik hoop dat dit
voor julliemorgenochtend lukt om het stuk te lezen.



17-01-2024 21:45 - Dorique Kerkdijk: Zojuist het omgevingsbeeld gemaakt, maar helaas niet goed

opgeslagen. De nieuwsvoorziening is lokaal en regionaal. De meeste activiteit in de FB-groep Lochem.

Toch daar het sentiment overwegend positief tot neutraal. Via de telefoon kwam een reactie binnen

met de vraag naar alle stappen die nog volgen (zoekend naar mogelijkheden om het van tafel te

krijgen). Dit is een punt om mee te nemen in de voorbereiding van de bijeenkomst. COA kreeg geen

vragen. Morgen verder!

17-01-2024 21:45 - Dorique Kerkdijk: Vang.

20-01-2024 12:40 -[Jv/h Erve: Dag allen, we hebben een goede bijeenkomst gehad.
Ongeveer 125 bezoekers, volgens de koffiekopjes. De afdronk is dat men 1. Verrast is. 2. Begrip heeft

voor de 65 AMV'ers 3. Vragen en zorgen heeft hoe groot het azc wordt. 4. Onderaan de streep bilij is

dat we iedereen zo vroeg mogelijk betrekken.

De juiste mensen uitnodigen op de juiste manier blijft een aandachtspunt. De direct aanwonenden

hadden we moeten bellen. En de Laan Ampsen viel nu net buiten de brievencirkel. Dat pakken we

maandag op. Verder, naast omvang, veel aandacht voor Verkeer Ampsenseweg en Onsluiting locatie.

De medewerkers van Pactum en de VSO-school zijn op een andere, laagwaardigere, manier

geinformeerd dan wij ons hadden voorgesteld. De belangen van de huidige schoolkinderen moeten

we ook in het proces zien te borgen, dat doet de huidige docenten van de VSO en begeleiders vanuit

Pactum echt zeer.

De pers heeft buiten mensen aangesproken en ik heb na afloop een korte toelichting gegeven (zie

punt 1 t/m 4).

20-01-2024 12:42 - |)||}: Dank voor deze update.

20-01-2024 13:071:Dank, fijn dat er waardering is en ook vragen en zorgen zijn
geuit.

23-01-2024 15:36 - Dorique Kerkdijk: Collega’s,



Graag vraag ik jullie aandacht voor het volgende op verzoek van de voorzitter van de VNOG:

De komende 3 maanden worden behoorlijke tekorten voorzien in het aantal opvangplekken van

viuchtelingen, zowel asielzoekers als Oekrainers.

Voor het werkgebied van de VNOG betekent dit concreet het volgende:

~ Asielzoekers: Indicatief 2.000 - 2.500 plekken tekort in de provincie Gelderland. (Nog geen

verdeling tussen de regio’s afgesproken)

- Oekraine opvang: Circa 600 plekken tekort in de VNOG (en er verdwijnen nog plekken).

Tijdens de PRT van 17 januari jl. is afgesproken dat alle voorzitters van de Veiligheidsregio’s

verkennen of er nog CNO plekken beschikbaar (kunnen) komen voor Asiel en Oekraine binnen de

gemeenten uit hun regio. Grootschalige locaties hebben sterke voorkeur.

De voorzitter VNOG heeft gevraagd om ter voorbereiding op het AB vluchtelingen van

woensdagochtend 24 januari een inventarisatie te doen.

Ik wil jullie vragen om uiterlijk morgen voor 16:00 uur een reactie te sturen in deze app of er CNO-

plekken (kunnen) worden gerealiseerd binnen jouw gemeente, en zo ja, hoeveel en op welke termijn.

Alvast bedankt!

23-01-2024 15:36 - Dorique Kerkdijk: Uitvraag gisteren vanuit vz vnog

23-01-2024 15:36 - Dorique Kerkdijk: Lochem beoogt per 1/10 flexwoningen gerealiseerd te hebben.

Hier is plek voor 66 Oekrainers. Dit is ter vervanging van reguliere contracten die aflopen.Daarnaast

zijn er 2 locaties x 35 woningen in voorbereiding, termijn onbekend. Ook doelgroep Oek. Voor AMV

CNO opvang lopen afspraken ten einde per 1/7. Ook daar beogen we 1 op 1 overgang naar nieuwe

permanente locatie. Een locatie waar COA een structureel AZC wenst te vestigen. Aantallen personen

en termijnen zijn daarin nog onderwerp van gesprek met COA. Geen CNO.

23-01-2024 15:37 - Dorique Kerkdijk: Ons antwoord op basis wat we ook vanochtend bespraken

23-01-2024 15:45 -[|v/h Erve: Heel goed. Heldere doelen, geen afleiding.



01-02-2024 17:11 -+3 en,veel succes vanavond bij de bijeenkomst.
Ik ben benieuwd welk gevoel en reacties er zijn. ??

01-02-2024 17:32 -||}:Dank je

01-02-2024 22:32 -//|}:Doen jullie een kort berichtje hoe het was vanavond?

01-02-2024 22:33 -[)|v/h Erve: Net klaar met de nazit

01-02-2024 22:36 -[)|v/h Erve: Ik schat ongeveer 50 personen. Een prettige, en toch
bezorgde, sfeer. Een beperkt aantal raadsleden in de zaal. Ook de direct omwonenden waren er. De

grote vraag boven de markt is aantallen. Daar verwacht is actie van de raad op. Hoe we van

procesplan acuut over kunnen naar aantal is de grote vraag.



01-02-2024 22:59 -||): lets om goed met elkaar naar te kijken en als prioriteit te nemen
als college lijkt me.

01-02-2024 23:00 -|)|}:Ondertussen was je naast de radio ook nog opTV}.

02-02-2024 09:34 -[Jy] v/h Erve: Dag allen, ik stel voor dat we komende dinsdag de tijd
nemen om de strategie over aantallen azc grondig door te nemen zodat we schouder aan schouder

door het proces heen komen. Dat betekent dat het bezoek aan Epe vervalt. Dat lijkt me logisch

gezien de politieke impact. Is dat voor iedereen ok?

02-02-2024 09:57 -|:Wijs besluit

02-02-2024 13:16 yy,v/h Erve:jenee waren vanochtend op huisbezoek bij 1 van
de omwonenden. Naar aanleiding daarvan gaan we proberen of het lukt om dinsdag ook samen het

terrein te bekijken. Nog onzeker of dat lukt.

06-02-2024 22:25 -|)i}:Hoe ging het vanavond?

06-02-2024 23:09 -[J]v/h Erve: Goed. Een kleine honderd mensen in de zaal. Veel begrip dat
er iets moet, ook voor Oekrainers. Hoop dat het ook iets betekent voor de woningmarkt voor

jongeren en starters. Wel enige zorg over de omvang, 55 woningen op plek waar kernvisie sprak over

30 koophuizen. En vanuit die omvang zorg over ruimtelijke kwaliteit, zeker in de snelkookpan van

bouwen binnen een jaar. Onderaan de streep steun om door te gaan en enkele aandachtspunten

voor het vervolg.

07-02-2024 17:12 -||): Succes vanavond infjen?

07-02-2024 22:09 -[)) 9) v/h Erve: We hebben een goede avond gehad. Met meer spanning op
de lijn dan in Eefde. Met name de balans en samenhang in de onderdelen tijdelijk/permanent,

aansluiting op de te ontwikkelen woonwijk Smitskamp en relatie N348 en ontsluiting van het terrein

moet nog verder uitkristalliseren. Mijn gedachte: dit was, net als bij de Z'weg in Lochem, de start van

een participatietraject dat de plannen beter gaat maken.
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13-02-2024 23:15 -|J]/ yy}: Korte impressie Eefde-Gorssel: sfeer was niet vervelend maa rwel
veel meningen (het is wel goed zo, we vangen al van alles op in de kern, andere plekken zijn veel

beter, hoe lang is tijdelijk, 55 woningen is teveel, wij jeugd willen ook wonen, wat blijft er voor ons

over etc) maar ook veel vragen van inwoners/ dorpsraad Eefde aan raad en college. Deel raad vindt

van alles, ook dat er eigenlijk meer dan 2 locaties gebruikt zouden moeten worden (?), hoe komt u

aan de criteria voor de locaties (die heeft u zelf bepaald in de motie), wil een strak tijdschema

richting 2025 (helaas, is er nog niet), de kernvisies zijn uitgangspunt, hoe wordt een en ander betaald

(dat hoort u achteraf cf uw eigen besluit), hoe organiseert u de participatie, kan de Bloemenkamp in

de verlenging en nog veel meer. [EN DE lI IN NNN NNN NNNn
Lise

Conclusie van de avond: meningvormend debatteren in de raad op 4 maart.

13-02-2024 23:20 -|9)v/h Erve: Dag allen, ik kreeg net een zeer bezorgd telefoontje van
Jover de duidelijkheid die ik aan de raad heb geboden over de Ampsenseweg. In alle eerlijkheid
schrik ik enorm van haar schrik. Het was en is niet mijn bedoeling om onze gezamenlijke inzet los te

laten of iets te doen wat de boel op zijn kop zet. Ik hoop dat we een moment kunnen nemen om

weer samen de balans op te maken waar we staan en hoe we samen verder kunnen. Mijn intentie

was om de door iedereen vurig gewenste duidelijkheid te geven, zodat we verder kunnen. Het is niet

mijn bedoeling iets in onze gezichten te laten exploderen. Ik hoopte het gesprek verder re brengen,

het spijt me als mijn actie een averechts effect zou hebben. Ik hoop dat we elkaar snel in de ogen

kunnen kijken hoe vercer. [USS i li NNN NNN NNN NNN Nn]
el. .2e

13-02-2024 23:46 -3b: Hoi allen, ik deel de schrik van) het bericht over aantallen
deed veel met raad en met aanwezige inwoners in het broze vertrouwen. Veel vragen inwoners over

veiligheid weg, leefbaarheid, veiligheid gezin, toekomst bedrijf en verhouding risicoanalyse in tijd tot

juli. Communicatie verschillende beleving. Zorg sterrenwacht over toekomst. Veel vragen helder

antwoord gegeven door|}. Op later moment idd samen reflectie op vanavond en verder.

14-02-2024 00:48 - Dorique Kerkdijk: Heb |figupalgevraagd morgen vast te kijken naar een moment
donderdag voor reflectie en klokken gelijk zetten.

14-02-2024 08:28 -|J9)v/h Erve: Goedemorgen allen, zullen we zo snel mogelijk een Teams-
vergadering doen? Omdat er vandaag ook coalitie-overleg is, wil ik dat wij als team schouder aan



schouder staan. Ik kan alleen voorop staan in het opvangdossier als we dat samen doen. Ik begrijp de

druk die er gisteravond is ontstaan en daarom wil ik daar graag zsm elkaar even over spreken. Kan

iedereen om 9 uur even de agenda leeg maken?

14-02-2024 08:32a.Sorry, ik heb om 09.00 uur een afspraak meta
14-02-2024 08:34 -|J) 9] v/h Erve: Dat snap ik. Dan kijken we even verder

14-02-2024 08:59 - Dorique Kerkdijk: By pg) reserveert om 14.00 uur een teamsoverleg

14-02-2024 18:13 -[|: Beste allen, als coalitie zijn we bij elkaar geweest. De 3
fractievoorzitters willen morgen met de griffie en hun collega’s overleggen om 4 maart onderwerp

Ampsenseweg van de agenda te halen. Zij willen de uitkomsten van de risico analyse eerst in beeld

hebben voordat ze verder gaan praten over dit onderwerp in de Raad.

Dan heeft de Raad een duidelijk beeld wat mogelijkheden of onmogelijkheden zijn . Ze vragen zich af

of de analyse ook sneller klaar kan zijn.

15-02-2024 11:07 -|]v/h Erve: Dag allen, [J en ik hebben elkaar net uitgebreid
gesproken. Het was belangrijk om na alles wat er gebeurd is te zorgen dat we elkaar in de ogen

kunnen kijken. Ik heb het gevoel dat we alles hebben uitgesproken wat we moesten uitspreken. En

daarmee een basis gelegd om verder te gaan. Ik ben dankbaar voor onze wederzijdse openheid, dat

is een belangrijk fundament voor wat komen gaat. We hebben ook samen vooruit gedacht, dat zal ik

in een volgend appje uiteenzetten, met de vraag of we daar als college nog over moeten beraden of

niet.

15-02-2024 11:22 -|)) 9] v/h Erve: De bottomline is dat we het COA niet langer als
initiatiefnemer (onder de Omgevingswet) beschouwen maar het initiatief naar ons toetrekken. Wij

zijn er van, wij zijn er op aanspreekbaar en stellen de kaders. Daarom willen we op korte termijn een

memo aan de raad sturen om aan te kondigen dat we met een raadsvoorstel Ampsenseweg zullen

komen. Dat geeft de rust en ruimte om 4 maart niet bij motie overhaaste beslissingen te nemen. Dat

betekent dat we tijd gaan maken in het proces. Daarmee staat verhuizing per 1 juli van de Paasberg

naar A'weg onder druk. Ik wil in overleg met klankbordgroep Paasberg of we die ruimte kunnen

nemen om een zorgvuldig proces met een doel op afzienbare termijn kunnen doorlopen. Dit vraagt

wel afstemming met COA over het verdere proces, zowel op de Paasberg en de Ampsenseweg. De

elementen die Dorique bij elkaar heeft gebracht in de powerpoint zijn belangrijke bouwstenen voor

dat raadsvoorstel, net als de vragen aan de tafel in de raad en de nagezonden vragen. Hiermee

kunnen we weer grip krijgen op het proces. Ik ga persoonlijk langs bij de 5 omwonenden, maar niet

eerder dan dat we bestuurlijke eenheid in het college hebben over deze lijn. Daar kan ik ook vertellen

dat participatie een belangrijk onderdeel van het raadsvoorstel is, als de raad er over besloten heeft

kunnen we de klankbordgroep bij elkaar roepen om betrokken te blijven bij de verdere uitwerking

van de plannen, nadat de raad de politieke hoofdkeuzes heeft gemaakt. Wat mij betreft zorgen we er

voor dat de aanbevelingen van Buro Beke ook in het raadsvoorstel worden meegenomen. De ambitie

zou zijn om de besluitvorming in de raad voor de zomer rond te hebben. Welke effecten dat heeft op

het aankoopproces van COA reken ik tot haar verantwoordelijkheid. Ik wil een glashelder proces

waarin bewoners zich kunnen richten tot de overheid om hun belangen kenbaar te maken en de raad

haar rol als hoogste orgaan kan waar maken.



15-02-2024 11:23 -|J 9] v/h Erve: Moeten we hier nog even over Teamen of anderzins samen
komen?

15-02-2024 11:52 - Wendy Goodin: Dank voor je uitgebreide bericht|} 9}. Helder en vooral
ook fijn om te lezen. Ik vind het van zodanig belang dat tussentijds samenkomen goed is. Snap dat dit

dan aan de boven of onderkant van de agenda kan zijn. Letterlijk.

15-02-2024 12:37 7, v/h Erve: @ 15. |wil jij op korte termijn een Teams
vergadering organiseren in onze agenda's?

15-02-2024 13:22 - Dorique Kerkdijk: Wordt aan gewerkt

15-02-2024 17:39 -|) | v/h Erve: ledereen de teams afspraak van morgenochtend 8 uur
gezien en akkoord?

15-02-2024 19:22 - Dorique Kerkdijk: Bij deze de check of het ook de bedoeling is dat We ep/of
aan sluiten morgenochtend

15-02-2024 19:45 -|J 9 v/h Erve: Dat zou wel handig zijn. Als we deze koers delen, wil ik 'm
zsm in uitvoering laten nemen. igi pann)|kan helpen met inhoudelijke reflectie om tot de goede
opdracht te komen, Ea kan helpen dat slim uit te zetten. Is dat voor iedereen ok?

16-02-2024 14:06 - Sebastiaan v/h Erve: Nieuwste ontwikkeling. Interim directeur Pactum/VIGO

belde. Wil weten wanneer de transactie doorgaat. Zij hebben belang bij de transactie. Kwam ook

nieuwe optie op tafel: verhuur van Pactum aan COA voor 65; totdat er duidelijkheid is over wel of

niet aankoop door COA. Dat zou ons de kans geven ons raadstraject in rust te doorlopen. Dat is eerst

aan Pactum en COA, Eig a haakt daar ook op aan. Wellicht geeft ons dat de rust en ruimte die
nodig is. Goed weekend!

16-02-2024 14:19 - = i: Kan idd de rust geven die we nu goed kunnen gebruiken om
vervolgstappen vorm en inhoud te geven en relatie met inwoners weer op te bouwen.

16-02-2024 16:18 -|):Dit kan een positieve ontwikkeling zijn en idd ons tijd
geven.

16-02-2024 16:31 -|J 9] v/h Erve: Ik blijf een weekje van de gashendel ??

16-02-2024 16:33 -|)}: Dat is heel duurzaam ??en biedt idd ?ansen om het pad minder
gehaast af te lopen.

Per?

19-02-2024 11:36 - Dorique Kerkdijk: Beste collegeleden,

Sinds wij elkaar vrijdag spraken zijn er twee nieuwe ontwikkelingen op A weg dossier.

1) mogelijke verhuur Pactum aan Coa voor 65 jongeren

2) gesprek tussen) = Boe EE eV Boe |
Daarbij hebben gusam jen ik al een concept raadsmemo doorgesproken en is het nog wel nadere
bestuurlijke scherpte aan te brengen.

Pal plant daartoe morgenochtend om 9.30 een teamsvergadering, vrijmoedig puttend uit een eerder
aanbod van |jjom waar nodig beschikbaar te zijn.



We zullen daarna de B&W vergadering live voortzetten.

19-02-2024 20:02 yy,v/h Erve: Dag allen, vanavond hebben[Eigupammnen ik een goed
gesprek met het COA gehad. Morgen verder over de inhoud. Ik heb morgenochtend namelijk wel een

handicap in de vergadering.

Ik heb vertrouwen dat we het proces weer stevig in handen hebben en er samen uitkomen. Tot

morgen!

26-02-2024 14:06vnErve: Dag allen, net bericht via igupamn|gekregen dat het COA
niet kan toezeggen dat de locatie Ampsenseweg een Regionale OpvangLocatie gaat worden.

werktaan cen update van het memo dat
morgen in het college voorligt. Ik zal het laten weten als de tekst in de mail zit.

26-02-2024 22:47 -||}: Gaat gelukkig weer de goede kant uit: dank voor alle berichten!

27-02-2024 18:37 - Dorique Kerkdijk: Dag allen

De hectiek van vandaag maakt dat procesafspraken in gedrang kwamen en wat minder scherp

gevolgd kunnen worden.

Excuus.

Belangrijkste is dat er een goed stuk ligt.

Vandaag komt er daardoor geen stuk meer jullie kant op, maar wel morgenochtend zsm.

28-02-2024 10:57 -[Jv/h Erve: Dag allen, voor de volledigheid: [Jen ik hebben net
samen besloten dat de memo Ampsenseweg niet vooraf naar de omwonenden gaat. Ik heb hen

uitgenodigd om tekst en uitleg te geven over 13 februari en te schetsen hoe verder. Dat ga ik als

eerste mondeling doen. De raadsleden krijgen de memo en beantwoording wel vanavond, vanwege

de fractievergaderingen, vooruitlopend op publicatie in Notubiz op donderdag, met het verzoek dit

niet te verspreiden voor publicatie in Notubiz om omwonenden als eerste te kunnen informeren.

28-02-2024 21:53 -|yyv/h Erve: We hadden een intense avond met de buurt. Veel emotie en
vaak uitgelegd dat we nu een proces starten waar de raad het eindoordeel heeft. Op verzoek van de

Omwonenden sturen we een vraag van de omwonenden door naar de raad. Zie mail, kortgezegd:

raad wilt u met de buurt bepalen hoeveel er maximaal kan? Die zullen we als aanvulling aan de raad

naast de memo leggen.

28-02-2024 21:56 - Dorique Kerkdijk: Hoopvol. Klinkt als samen op weg om te het goede te doen voor

allen. Niet makkelijk, ongewis, maar wel met perspectief.

Goed gedaan met elkaar!



28-02-2024 22:52 -[J]: Hoi, intensieve avond en in gesprek kunnen blijven. Fijn. Ik ben wel
verbaasd over de uitkomst en aanvulling naar de raad en wat nu bij raad en inwoners wordt

neergelegd. Had daar graag nog in meegedacht of dit nu de juiste weg is. Opnieuw wijziging van

proces en het gaat opnieuw over aantallen. Kortom: ik heb nog vragen.

29-02-2024 07:19 - Sebastiaan v/h Erve: Ik heb gisteravond vele malen herhaald: de vraag van het

COA is 365 en die vraag leggen we voor aan de raad omdat we als college geen andere plek zien. De

buurt had graag een andere vraag gezien. Die vraag leggen we, op verzoek van de buurt, neer bij de

raad. Dat is geen wijziging van het proces, wel een teken dat we in gesprek blijven met de buurt

ondanks alles.

29-02-2024 07:48 -/)|}:Een korte terugblik vanuit fractie GB waar gistervanavond mee
vergaderd is. Zoals jullie weten is zondag door ons uitleg gegeven. Nu staat het met de memo zwart

op wit en is er over nagedacht. Samengevat:

* het aantal mensen blijft, ook na uitleg, het grootste aandachtspunt wat ook zorgt voor

verdeeldheid; van helemaal geen azc en wachten op een nieuw kabinet tot max 300 zodat zorg

gegarandeerd wordt.

* het vertrouwen in het college en bestuurders is met de memo sterk gedaald bij fractie en inwoners:

vanwege de 365 die wordt genoemd. In de risico analyse is geen vertrouwen. Is op hand van coa/

beleid

* college doet wat COA wil, bepaald zelf niet.

Ik denk goed dat we dit geluid weten.

bal.



22-03-2024 10:03 -[J]v/h Erve: Dag allen, ik ben gebeld door de directeur van het COA. Er
moeten met spoed statushouders in hotels worden gehuisvest in opdracht van de Staatssecretaris. Er

is geen ruimte om tegen te zijn. In Lochem zou het gaan om 18 in 1 hotel in Lochem. In overleg met

Swi ik toch bezwaar maken tegen deze gang van zaken. Er lopen meerdere opvangdossiers
naast elkaar, ook met betrokkenheid van hotels en vakantieparken, nu dit hier gedwongen bovenop

leggen maakt dat al die dossiers moeilijker worden om in balans voortgang te blijven maken. Ik wil

later vandaag de directeur COA bellen om dit kenbaar te maken, maar niet voordat ik dit bij jullie heb

getoetst. Ik hoor graagofjullie deze lijn delen.

22-03-2024 10:06 -|)|}: Deze deel ik

22-03-2024 10:53 - J): Ja, ik deel dit.

22-03-2024 11:08 -||: Eens: begrip voor het feit dat ook de Stas met zijn rug tegen de
muur staat maar dit leidt gegarandeerd tot situaties zoals in Epe waarbij inwoners gaan morren.

22-03-2024 12:08 -yy:Eens met jullie lijn over de vraag staatssecretaris.

22-03-2024 12:09 - Sebastiaan v/h Erve: Ik ga zo proberen te bellen. [J en ik hebben nog even
gebeld. Volgende week verder oppakken want er lopen wel degelijk allerlei initiatieven

22-03-2024 12:27-[4 v/h Erve: Directeur COA gesproken. Hij begrijpt onze reactie. Hij heeft
bestuurlijk geen ruimte om gemeenten te laten weigeren. Zijn vraag terug is daarom: als niet dit op



hele korte termijn, wat dan wel? Die vraag heb ik doorgespeeld aan[pjibaen daar moeten we
als college ook over doorpraten. Tot zo ver voor nu.

27-03-2024 13:00 -[J]v/h Erve: Dag allen, ik heb de directeur COA gesproken. Het signaal is
glashelder. Aanvullende argumentatie op papier is niet nodig. Hij neemt het signaal mee in zijn

overwegingen in de opdracht van de Stas. Wordt vervolgd.

27-03-2024 13:32 -[I}:Misschien wel goed om per mail de signalen te bevestigen? Ook
om zo onze achterban te kunnen laten zien wat we hebben gedaan aan actie hieromtrent? Mocht

dat ooit nodig Zijn....

27-03-2024 19:29 - |||): Ik vind het idd niet verkeerd om ook schriftelijk te bevestigen zodat
het aantoonbaar is mocht dat nodig zijn.
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